
 

 

  

SCHRIFTELIJKE VRAAG 

 

Indiener: Erik Slotboom - D66 
 
Onderwerp: Verkeerssituatie Rapenburg en Borculoseweg in Neede 
 

Datum indiening vraag:  11-07-2018 
 
Datum verzending antwoord: 13-07-2018 

 

Formulering: 
  
Inwoners van Neede stellen regelmatig vragen over nut, noodzaak en de bijdrage aan 
de verkeersveiligheid van de bij binnenkomst van de kom van Neede geplaatste 
“snelheidsremmer” aan de Rapenburg en Borculoseweg. Deze remmers zien er door 
hun constructie met hekken en kunststof blokken uit als een tijdelijke oplossing, maar 
zijn weken na voltooiing van de werkzaamheden nog steeds in gebruik. Het passeren 
leidt regelmatig tot gevaarlijke situaties, waarbij je de vraag kunt stellen of ze een 
bijdrage aan, of een gevaar voor de de verkeersveiligheid vormen. Ter verduidelijking, 
zie bijgevoegde foto's.  

D66 heeft gelet het vorenstaande de navolgende vragen. 

Vraag: 
 
– Graag vernemen wij waarom deze snelheidsremmers weken na voltooiing van de                 
werkzaamheden nog niet zijn verwijderd? 

 
Antwoord: 
De wegversmallingen zijn in de eerste fase (van de herinrichting van de N315) 
geplaatst om de constante stroom van verkeer door Neede te onderbreken. Hierdoor 
is het minder aantrekkelijk om door Neede te rijden en staat de file buiten Neede in 
plaats van in Neede. Een constante stroom van verkeer leidt tot verkeersonveiligheid 
o.a. voor fietsers en verkeer uit zijwegen. 
 
Voorafgaand aan elke nieuwe fase en enkele dagen daarna worden de versmallingen 
geëvalueerd met provincie, politie, aannemer en gemeente. Tot nu toe is de conclusie 
dat de wegversmallingen effect hebben. 
 
Op 11 juli 2018 heeft de evaluatie voorafgaand aan fase 5 plaatsgevonden. De 
partijen zijn tot de conclusie gekomen dat de versmallingen niet meer nodig zijn als de 
Largas-rotonde (Rondweg-Haaksbergseweg) wordt opengesteld. Dit is gepland op 26 
juli. Inwoners en bezoekers van Neede hebben dan meer alternatieven om Neede in 
en uit te rijden. Hierdoor is de verwachting dat de verkeersdruk op de Rapenburg en 
de Borculoseweg zal afnemen. Ook is het sluipverkeer in het centrum van Neede 
afgelopen weken afgenomen. Kortom, na de opening van de Largas is er geen reden 
meer om de versmallingen te handhaven. Mocht door het weghalen van de 
versmallingen toch weer een constante stroom van verkeer door Neede ontstaan, zal 
de situatie opnieuw bekeken worden. 
 



 

 

Vraag: 
 
–  Bent u het met ons eens dat deze verkeersremmers eerder een gevaar dan een 
bijdrage aan de verkeersveiligheid vormen en z.s.m. moeten worden opgeruimd? 

 
Antwoord: 
Nee, de versmallingen voldoen aan de richtlijnen voor inrichting van tijdelijke 
wegversmallingen en dragen bij aan de verkeersveiligheid in Neede door de constante 
stroom van verkeer te onderbreken. De wegversmallingen worden verwijderd als de 
Largas open is. 

 

 

 
 Toelichting:  
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de  
    griffie.  

 

 

 
 


